
Pytanie: 

 

Chciałbym się dowiedzieć, jak wygląda w naszej gminie dotacja do instalacji odzysku wody 

deszczowej. 

                                                                 Pozdrawiam 

                                                                   Tomasz Jagusz  

 

 

 

Odpowiedź:  

Informuję, że obecnie nie ma możliwości uzyskania dofinansowania z budżetu gminy zakupu oraz 
instalacji zbiorników na wodę deszczową. W roku 2021 przedłożę opracowanie gminnego 
programu dofinansowania instalacji odzyskiwania wody deszczowej dla mieszkańców oraz 
zaproponuję Radzie Gminy Świdnica podjęcie uchwały w tej sprawie. Oszczędzanie i 
odzyskiwanie wody w czasie coraz dotkliwszej suszy jest bardzo ważnym zadaniem dla Gminy i 
jej mieszkańców, dlatego podchodzę do tego z największą troską. 
 

 
 
                                                                                   

                                                                                                       Pozdrawiam 

                                                                       Krzysztof Stefański 
                                                                        Wójt Gminy Świdnica                                                             

 

 


